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Abstract (en)
[origin: WO8910715A1] An adjusting arrangement dispenses with the need for cable laying and wiring. Furthermore, it does not require accessories
in the form of fastening elements, and can therefore be easily manipulated by the user. The necessary drives for adjusting the foot-rest and head-
rest of the bed are arranged in a box-like housing (10). The adjusting spindles are connected to the opposing front faces of the housing (10).
Guides for the adjusting screws (14) are formed on the inner faces of the housing (10). In addition, the housing (10) is provided with locking means
for mounting the adjusting drives (11), which are controlled together or separately by a single control unit (24). This adjusting arrangement is
particularly intended for beds in the domestic sector.

Abstract (fr)
Un agencement de réglage ne requiert pas de travaux de pose de câbles, ni de fils de connexion, ni d'adjonction d'éléments de fixation sous forme
de pièces detachées, ce qui le rend facile à manipuler par l'utilisateur. Les entraînements nécessaires pour régler la partie du pied et la partie de
la tête du lit sont agencés dans un logement (10) similaire à une boîte. Les broches de réglage sont reliées aux extrémités frontales opposées du
logement (10). Des guides pour les écrous de réglage (14) sont formés dans les faces internes du logement (10). En outre, le logement (10) est
pourvu d'organes d'encliquetage pour le montage des entraînements de réglage (11), qui sont commandés séparément ou ensemble par une seule
unité de commande (24). Cet agencement de réglage est particulièrement utile pour des lits à usage domestique.
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